
 
 

 

Angående utökning av verksamhetsområde för vatten- och 
spillvatten i Västanvik 

Referens till Kommunstyrelsens sammanträde måndagen den 2 december 2019. 

Dnr KS 2019-1956 

Sverigedemokraterna anser att en rak och ärlig kommunikation mellan kommunen och 

kommuninvånarna är av största vikt för att skapa tillit, undvika missförstånd och generellt 

skapa en positiv attityd i kommunen. Norrtälje kommun ska som bekant sätta ”invånaren 

först” vilket innebär att kommunikationen med invånarna skall vara enkel, begriplig och 

sanningsenlig. Vi anser att det är en rimlig slutsats att utöka verksamhetsområdet i 

Västanvik, men vi kan tyvärr konstatera att vissa fastighetsägare återigen, med rätta, är 

upprörda över hanteringen av ärendet och framförallt de ekonomiska konsekvenser detta 

har medfört.  

Vi reagerar framförallt på följande: 

 

1) Om en fastighetsägare har uppfattat ett löfte från kommunen om beloppet på 
anläggningsavgiften är det rimligt att hålla det löftet, framför allt om tidpunkten för 
anslutning inte har kunnat påverkas av fastighetsägaren utan enbart av kommunen. 
 

2) SD anser att de ekonomiska konsekvenserna för de enskilda fastighetsägarna alltid 
ska noteras i tjänsteutlåtandet i upplysningssyfte. Våra beslut påverkar invånarna i 
allra högsta grad. Detta har vi tidigare begärt vid liknande ärenden vilket vi noterar 
att det inte har tagits hänsyn till.  
 

 
Med anledning av ovan skäl så yrkar vi härmed att ärendet återremitteras för att utreda om 
kostnaderna för den enskilda kan tillåtas vara den som de uppfattar vara ett löfte från 
tidigare ledning.  

 

 

2019-11-29, Norrtälje  

Andrea Kronvall, Ingmar Ögren, Sverigedemokraterna 

 


